

however, that he had not much faith in the Government doing what was right in this matter. If we could judge of the future by the past, he sincerely expected that the Welland Canal would not be put in proper condition for twenty years to come.

Motion agreed to.

CODIFICATION COMMISSION

Mr. Stirton moved an address for the names of the commissioners or others appointed for the codification of the laws; the salaries to be paid to each person so employed, and the amount already paid and to whom paid.

Sir John A. Macdonald said there was to be a commission, not for codifying the laws, but for rendering uniform the laws of Ontario and the Maritime Provinces. No commissioners had yet been appointed, but the Government would do so before long, and would, at the same time, fix their salaries.

Mr. Mackenzie said that from a statement brought down this afternoon it appeared that \$2,000 had already been paid for this purpose, but it was not stated to whom the amount had been paid.

Sir John A. Macdonald said if the motion were altered so as to ask simply for a statement of the money expended with reference to the rendering uniform laws, he would not object to it.

The phraseology of the motion was altered accordingly, and was then agreed to.

IMMIGRATION

On motion of **Sir John A. Macdonald** the names of Mr. Chamberlin and Mr. Stephenson were added to the Committee on Immigration and Colonization.

DISALLOWANCE OF BILLS

Mr. Oliver moved an address for correspondence as to the disallowance of Bills, passed last session of this Parliament.

Sir John A. Macdonald said the only Bill disallowed had been brought down this afternoon.

The motion was withdrawn.

The House adjourned at 6 o'clock.

toutefois qu'il ne pense pas que le Gouvernement adopte les mesures souhaitables. Si l'avenir est le miroir du passé, il est persuadé que le canal Welland ne sera pas rénové avant 20 ans.

La motion est adoptée.

LA COMMISSION DE CODIFICATION

M. Stirton veut obtenir les noms des commissaires ou autres employés chargés de la codification juridique; le rapport doit faire état des traitements que reçoit chaque personne ainsi que les sommes qui ont déjà été versées et le nom des bénéficiaires.

Sir John A. Macdonald dit qu'une commission sera instaurée non pour codifier les lois, mais pour uniformiser le système juridique de l'Ontario et des provinces maritimes. Les commissaires ne sont pas encore nommés, les salaires ne sont pas encore fixés, mais le Gouvernement s'empressera de le faire au plus tôt.

M. Mackenzie dit que, d'après une déclaration faite cet après-midi, il appert que \$2,000 sont déjà versés à cette fin; malheureusement, on n'a pas donné le nom du bénéficiaire.

Sir John A. Macdonald dit que si l'on modifiait la motion en demandant simplement une déclaration des sommes dépensées afin d'uniformiser le code juridique, il ne s'y opposerait pas.

Le libellé de la motion est modifié et ensuite adoptée.

IMMIGRATION

Sur motion de **Sir John A. Macdonald** les noms de MM. Chamberlin et Stephenson sont ajoutés à la liste des membres du Comité de l'Immigration et de la Colonisation.

REJET DE BILLS

M. Oliver propose le dépôt de la correspondance relative aux rejets de bills adoptés au cours de la dernière session de la législature.

Sir John A. Macdonald dit que le seul bill qui ait été rejeté a été retiré l'après-midi même.

La motion est retirée.

La Chambre ajourne ses travaux à 6 heures.